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2.) Jedun Haapaveden toimipaikan hätään on puututtava 
 
Haapaveden toimipaikan henkilökunnalta tulee jatkuvasti yhteydenottoja   
jossa he kertovat sekavasta tilasta oppilaitoksessa eli toiminnallisia häiriöitä on jatkuvasti . 
Esimiesten toimintaa kuvataan puutteelliseksi ja epäasialliseksi . 
Haapaveden on isäntäkuntana syytä käsitellä Jedun sekavuuksia valtuustossa. 
Linjavastaavista luopuminen ja siirtyminen päälliköihin ja uusiin johtajiin toi paljon ongelmia ja  
toimimattomia rakenteita. 
Vuoden 2018 aikana tuli julki liki 200.000 euron hukkaaminen ,kuka maksaa ? 
Siksi esitän ,että käsitellään avoimesti ja asianmukaisesti Jedu-asioita , 
kaupunginjohtajallakin on asemastaan johtuen Jedu-hallinnossa sisäpiiritietoja ,  
joita olisi syytä kertoa Haapaveden päättäjille. 
Jedun valtuuston kokouksen esityslistalla 22.2.2019 ei ole Haapaveden toimipaikan ongelmista mitään 
mainintaa.   
Jedu on äärettömän tärkeä koulutuspaikka haapavetisille ja valtuuston on seurattava tarkasti , mitä Jedussa 
tapahtuu. Alasajo on estettävä! 
 


